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Π Ρ Α Κ Τ Ι Κ Ο 
Τακτικής Γενικής Συνέλευσης της ΕΛΟΚ της 29ης-10-2023 

  

  
Την 29η Οκτωβρίου 2023, ημέρα Κυριακή, και ώρα 11:00 π.μ. ο πρόεδρος του Δ.Σ. της 
ΕΛ.Ο.Κ. ανέλαβε προσωρινός πρόεδρος και κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης της Τακτικής 
Γενικής Συνέλευσης της ΕΛ.Ο.Κ, μέσω της πλατφόρμας ZOOM, σύμφωνα με την υπ’ αριθ. 
Πρωτ. 1260/13-9-2022 πρόσκληση του Διοικητικού Συμβουλίου, η οποία γνωστοποιήθηκε 
νόμιμα σε όλα τα σωματεία-μέλη της. Ο Πρόεδρος του Δ.Σ. της ΕΛ.Ο.Κ. και προσωρινός 
πρόεδρος της Γ.Σ. Θεόδωρος Μαργαρίτης Σιετής προσέλαβε ως προσωρινό γραμματέα τον 
Γ.Γ. της ΕΛ.Ο.Κ. κο Κωνσταντίνο Μητρόπουλο.  
Παρουσιάστηκαν αντιπρόσωποι σαράντα πέντε (45) τακτικών σωματείων -  μελών, 
εχόντων δικαίωμα ψήφου, επί συνόλου εξήντα τεσσάρων  (64)   που είχαν ορίσει 
εκπροσώπους και είχαν δικαίωμα ψήφου.   
Τα παρόντα σωματεία - μέλη και οι αντιπρόσωποί τους ήταν τα ακόλουθα:  
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Ο προσωρινός Πρόεδρος της Γ.Σ., αφού διαπίστωσε, κατά τα ανωτέρω, ότι η Γ.Σ. βρίσκεται σε 
νόμιμη απαρτία σύμφωνα με το άρθρο 11 παρ. 8 του Καταστατικού της ΕΛ. Ο. Κ. , το 
οποίο απαιτεί για την συγκρότηση απαρτίας τουλάχιστον το ½ συν ενός των εχόντων 
δικαίωμα ψήφου μελών της και εξαιτίας αυτού εγκύρως αποφασίζει, προχώρησε στην 
εκλογή οριστικού Προέδρου και Γραμματέα της Γ.Σ. προτείνοντας να παραμείνουν ως 
οριστικός Πρόεδρος ο ίδιος και ως οριστικός Γραμματέας ο Κωνσταντίνος Μητρόπουλος. Ο 
Πρόεδρος κάλεσε να ψηφίσουν μόνο όσοι αντιτίθενται στη παραπάνω πρόταση ενώ δήλωσε 
πως όσοι δεν ψηφίσουν κατά, τεκμαίρονται ως ψηφίσαντες υπέρ της πρότασης. Στη συνέχεια 
αφού ουδείς καταψήφισε ανακοίνωσε ότι η Γ.Σ. ενέκρινε ομόφωνα τo προτεινόμενο 
οριστικό Προεδρείο.  
Ο οριστικός πρόεδρος της Γ.Σ. πήρε τον λόγο ευχαρίστησε το σώμα και ανέφερε τα 
ακόλουθα:  
«Μετά την από 13.09.2023 απόφαση του Δ.Σ. της ΕΛ.Ο.Κ. συγκαλείται σήμερα 29.10.2023 η 
Γ.Σ. της Ομοσπονδίας νομίμως, αφού την 14.09.2023, δηλαδή 45 πλήρεις ημέρες πριν την 
σύγκληση της Γ.Σ. η πρόσκληση είχε αναρτηθεί τόσο στην επίσημη ιστοσελίδα της ΕΛ.Ο.Κ. 
όσο και στον πίνακα ανακοινώσεων της Ομοσπονδίας όπως επιτάσσει το Καταστατικό στο 
άρθρο 11 §§ 3 (ΤΑΚΤΙΚΗ Γ.Σ.), 4 (ΗΜΕΡΗΣΙΑ ΔΙΑΤΑΞΗ), 6 (ΕΛΕΓΧΟΣ ΝΟΜΙΜΟΠΟΙΗΣΕΩΣ 
ΑΝΤΙΠΡΟΣΩΠΩΝ) και στο άρθρο 12 § 3 (ΠΡΟΘΕΣΜΙΑ ΔΗΜΟΣΙΕΥΣΗΣ ΣΥΓΚΛΗΣΗΣ Γ.Σ.) 
αυτού.»  
Περαιτέρω, ενημέρωσε το σώμα, ότι υφίσταται η απαιτούμενη απαρτία και προχώρησε στην 
αναφορά των θεμάτων της ημερησίας διάταξης τα οποία έχουν ως ακολούθως :  
  
Θέμα 1ο : Έγκριση Προϋπολογισμού έτους 2024.  
Θέμα 2ο : Διαγραφή σωματείων κατ εφαρμογή του άρθρου 8 παρ 1Α & 5 του Ν. 
2725/1999 όπως ισχύει.  
Θέμα 3ο : Ίδρυση κλάδου άθλησης Σωματικής-Πλήρους επαφής.  
  
Θέμα 1ο   : Έγκριση Προϋπολογισμού 2024.  
Πριν την έναρξη της συζήτησης του 1ου θέματος εμφανίστηκαν στην πλατφόρμα οι 
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αντιπρόσωποι των παρακάτω σωματείων:  

 
Συνεπώς οι παρόντες αντιπρόσωποι των σωματείων με δικαίωμα ψήφου έγιναν σαράντα 
επτά (47).  
Ο πρόεδρος της Γ. Σ. ενημέρωσε το σώμα ότι καμία παρατήρηση δεν υπήρξε κατά το χρονικό 
διάστημα που ο το σχέδιο του Προϋπολογισμού του έτους 2024, όπως καταρτίσθηκε από την 
οικονομική Διεύθυνση της Ομοσπονδίας. ήταν αναρτημένο στην ιστοσελίδα της ομοσπονδίας.   
Επισήμανε ότι κατά την κατάρτιση του λήφθηκε υπόψη ο Οικονομικός Απολογισμός του 
2022 ο οποίος συγκρινόμενος με τον εγκεκριμένο υπό εκτέλεση Προϋπολογισμό του 2023, 
αποτυπώνει την συντηρητική προσέγγιση της Διοίκησης στις προβλέψεις, και σε συνδυασμό 
με την εκτέλεση του τελευταίου, μέχρι την 30η Σεπτεμβρίου του τρέχοντος έτους, 
αποτυπώνει τις οικονομικές δυνατότητες της Ομοσπονδίας μας. Κατά τον τρόπο αυτό δίνει 
την δυνατότητα κατάρτισης ενός πιο αισιόδοξου Προϋπολογισμού για 2024, με ένα πλήρες 
αγωνιστικό πρόγραμμα Εσωτερικού και Εξωτερικού, συμπεριλαμβανομένης και της 
διοργάνωσης του Κ-1 Αθήνα 2024, τον οποίο καλούμαστε αφού συζητήσουμε να τον 
εγκρίνουμε και να τον υποβάλλουμε για περεταίρω έγκριση στην ΓΓΑ.  
Κατόπιν ο Πρόεδρος κάλεσε τα μέλη να τοποθετηθούν επί του προϋπολογισμού της 
Ομοσπονδίας για το έτος 2024 ο οποίος έχει ως ακολούθως, δηλώνοντας το όνομά τους δια 
της εφαρμογής της «παλάμης» που προσφέρει η πλατφόρμα:   
Κανένα μέλος της Γ.Σ. δεν ζήτησε τον λόγο για να σχολιάσει τον προϋπολογισμό.    
O Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης ζήτησε κατόπιν να διεξαχθεί η ψηφοφορία για την 
επικύρωση του Προϋπολογισμού.  
Αναλυτικά το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας ήταν το εξής:  
Υπέρ της έγκρισης του προϋπολογισμού της ΕΛ.Ο.Κ. για το έτος 2024 ψήφισαν οι 
εκπρόσωποι των σαράντα επτά (47) παριστάμενων σωματείων – μελών με δικαίωμα ψήφου.   
Κατά του προϋπολογισμού της ΕΛ.Ο.Κ. για το έτος 2024: (0) μηδέν.  
Λευκό - Αποχή: (0) μηδέν.  
Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε στο σώμα το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας σύμφωνα με την οποία η 
Γενική Συνέλευση ενέκρινε ομόφωνα τον Προϋπολογισμό του έτους 2024 της ΕΛ.Ο.Κ. 
όπως είχε προταθεί από το Δ.Σ.   
Ο Προϋπολογισμός του 2024 της Ελληνικής Ομοσπονδίας Καράτε που θα υποβληθεί στην 
Γ.Γ.Α. όπως εγκρίθηκε κατά τα ανωτέρω από την Γενική συνέλευση έχει ως εξής:  
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Πριν την έναρξη της συζήτησης του 2ου θέματος εμφανίστηκε και ο αντιπρόσωπος 
του παρακάτω σωματείου:  
 

1  445  ΦΝ34  ΑΘΛΗΤΙΚΟΣ ΣΥΛΛΟΓΟΣ ΣΟΤΟΚΑΝ ΚΑΡΑΤΕ ΑΧΑΙΩΝ   ΧΡΥΣΑΝΘΟΠΟΥΛΟΣ  ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  

 
συνεπώς οι παρόντες αντιπρόσωποι των σωματείων με δικαίωμα ψήφου έγιναν σαράντα 
οκτώ (48).  
  
Θέμα 2ο : Διαγραφή σωματείων κατ’ εφαρμογή του άρθρου 8 παρ 1Α & 5 του Ν. 2725/1999 

όπως ισχύει.  

Ο πρόεδρος της Γ. Σ. έδωσε τον λόγο στον γραμματέα της Γ.Σ. ο οποίος ενημέρωσε το σώμα 
ότι καμία παρατήρηση δεν υπήρξε κατά το χρονικό διάστημα που ο κατάλογος των προς 
διαγραφή σωματείων από τα μητρώα της ΕΛ.Ο.Κ. ήταν αναρτημένος στην ιστοσελίδα της 
ομοσπονδίας.   
Σύμφωνα με το  άρθρο 8 παρ. 1Α του αθλητικού νόμου 2725/99,  εάν μετά από την 
παρέλευση δύο (2) ετών από την εγγραφή του σε Ομοσπονδία το αθλητικό σωματείο δεν έχει 
λάβει ειδική αθλητική αναγνώριση,  διαγράφεται αυτοδικαίως από το μητρώο των μελών 
της ομοσπονδίας.  
Ακόμη σύμφωνα με την παράγραφο 5 του ίδιου άρθρου (8) όπου στον παρόντα νόμο 
αναφέρεται αθλητικό σωματείο, νοείται το σωματείο που έχει την κατά το παρόν ειδική 
αθλητική αναγνώριση και έχει εγγραφεί στο ηλεκτρονικό μητρώο αθλητικών σωματείων του 
άρθρου 142 του ν. 4714/2020 (Α’ 148).  
Τα παρακάτω σωματεία είτε δεν έχουν ειδική αθλητική αναγνώριση είτε δεν έχουν εγγραφεί 
στο ηλεκτρονικό μητρώο αθλητικών σωματείων παρ όλο που έχουν περάσει δύο έτη από την 
εγγραφή τους στην ΕΛ.Ο.Κ.  
Σύμφωνα με τον ισχύοντα αθλητικό νόμο 2725/99 τα παρακάτω σωματεία  δεν νοούνται 
ως αθλητικά σωματεία και αυτοδικαίως πρέπει να διαγραφούν από το μητρώο μελών της 
Ομοσπονδίας μας.   
  

 



6 

 

 
Κανένα μέλος της Γ.Σ. δεν ζήτησε τον λόγο για να σχολιάσει τον κατάλογο των 
σωματείων προς διαγραφή από τα μητρώα της ΕΛ.Ο.Κ.    
O Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης ζήτησε κατόπιν να διεξαχθεί η ψηφοφορία για την 
επικύρωση της διαγραφής των παραπάνω σωματείων από τα μητρώα της ΕΛ.Ο.Κ.   
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Αναλυτικά το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας ήταν το εξής:  
Υπέρ της διαγραφής των πενήντα επτά σωματείων από τα μητρώα της ΕΛ.Ο.Κ. ψήφισαν οι 
εκπρόσωποι των σαράντα οκτώ (48) παριστάμενων σωματείων – μελών με δικαίωμα 
ψήφου.   
Κατά της διαγραφής των πενήντα επτά σωματείων: (0) μηδέν.  
Λευκό - Αποχή: (0) μηδέν.  
Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε στο σώμα το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας σύμφωνα με την οποία η 
Γενική Συνέλευση επικύρωσε ομόφωνα την διαγραφή των παραπάνω πενήντα επτά 
σωματείων από τα μητρώα της ΕΛ.Ο.Κ. όπως είχε προταθεί από το Δ.Σ.   
  
Θέμα 3ο : Ίδρυση κλάδου άθλησης Σωματικής-Πλήρους επαφής.  
Ο πρόεδρος της Γ. Σ. έδωσε τον λόγο στον γραμματέα της Γ.Σ. ο οποίος ενημέρωσε το σώμα 
ότι ένα χρονίζον αίτημα πολλών σωματείων είναι η ίδρυση του κλάδου άθλησης Σωματικής-
Πλήρους επαφής, ώστε ένας μεγάλος αριθμός σωματείων και αθλητών που σήμερα 
φιλοξενούνται σε παρεμφερείς Ομοσπονδίες μαχητικών αθλημάτων, να μπορέσει να ενταχθεί 
στην Ομοσπονδία μας. Σήμερα μας δίνεται η ευκαιρία να διευρύνουμε την οικογένεια μας, να 
ενισχύσουμε την δύναμη μας σαν Ομοσπονδία και παράλληλα να ικανοποιήσουμε την 
επιθυμία εκατοντάδων συναθλητών μας.   
Μέχρι στιγμής ο αριθμός των σωματείων που έχουν εκδηλώσει την επιθυμία να ενταχθούν 
στην δύναμή μας μέσω του νέου κλάδου άθλησης ανέρχεται σε περίπου είκοσι (20), τα 
περισσότερα από την δοκιμαζόμενη λόγω των καταστροφών περιοχή της Θεσσαλίας.  
Η δημιουργία του κλάδου άθλησης θα δώσει την ευκαιρία στα σωματεία αυτά, να 
διοργανώσουν αθλητικές εκδηλώσεις μέσα στα πλαίσια της ΕΛ.Ο.Κ. και να ενισχυθούν μέσα 
από τις δράσεις αυτές.  
Κανένα μέλος της Γ.Σ. δεν ζήτησε τον λόγο για να σχολιάσει την ίδρυση του  κλάδου 
άθλησης Σωματικής-Πλήρους επαφής.   
O Πρόεδρος της Γενικής Συνέλευσης ζήτησε κατόπιν να διεξαχθεί η ψηφοφορία για την 
επικύρωση της ίδρυσης  του  κλάδου άθλησης Σωματικής-Πλήρους επαφής.   
Αναλυτικά το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας ήταν το εξής:  
Υπέρ της ίδρυσης  του  κλάδου άθλησης Σωματικής-Πλήρους επαφής  ψήφισαν οι 
εκπρόσωποι των σαράντα οκτώ (48) παριστάμενων σωματείων – μελών με δικαίωμα 
ψήφου.   
Κατά της ίδρυσης  του  κλάδου άθλησης Σωματικής-Πλήρους επαφής  : (0) μηδέν.  
Λευκό - Αποχή: (0) μηδέν.  
Ο Πρόεδρος ανακοίνωσε στο σώμα το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας σύμφωνα με την οποία η 
Γενική Συνέλευση επικύρωσε ομόφωνα την ίδρυση του  κλάδου άθλησης Σωματικής-
Πλήρους επαφής  όπως είχε προταθεί από το Δ.Σ.   
Ο πρόεδρος της συνέλευσης κος Θεόδωρος Σιετής μη υπάρχοντος άλλου θέματος προς 
συζήτηση ευχαρίστησε το σώμα και κήρυξε την λήξη της Συνέλευσης. 
 
  
  

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 
ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
ΤΗΣ ΓΕΝΙΚΗΣ ΣΥΝΕΛΕΥΣΗΣ 

                  

Θεόδωρος-Μαργαρίτης Σιετής  
  

                                                  

  Κωνσταντίνος 
Μητρόπουλος  
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